
Overzicht openstaande moties en toezeggingen

Datum
vergadering

Onderwerp Portefeuille-
houder

Behandelend
ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld in kwartaal Afgehandeld? Raad is geinformeerd? Bijzonderheden

3-7-2018 (18-22) Motie M-20 van D66, GL, PvdA en BOB over SMART
doelstellingen en indicatoren in de P&C cyclus.

BFL P. Bouwmeester
1. budget vrij te maken en daarmee in 2019 een training te organiseren voor ambtelijk
apparaat, college en raad met als doel beter leren om doelen en beleidsindicatoren te
formuleren
2. met ingang van 1 januari 2019 (ingaande jaarstukken 2018) consequent waar mogelijk
beleidsindicatoren (prestaties/resultaten èn indicatoren) en op te nemen in
alle stukken van de P&C cyclus en op te stellen beleidsnota’s en hierop ook consequent te
rapporteren
3. een ambassadeur of mentor aan te wijzen binnen de ambtelijke organisatie en de
raad/griffie om te ondersteunen waar nodig om zowel ambtelijke stukken als stukken
van de raad SMART te maken

Q4 2021/Q1 2022 7/1  De eerste vergadering heeft plaatsgevonden op 15 december  en de tweede
vergadering zal 30 maart  plaatsvinden.  22/4 doorgeschoven naar Q2 .Er is een
nieuwe bijeenkomst gepland zal worden in juni, door de zeer beperkte aanlevering
van het “Huiswerk” kon de bijeenkomst van 30 maart niet doorgaan en mede ook
omdat het van belang is dat het een fysieke bijeenkomst is, is de bijeenkomst
verschoven .  16/9  De behandeling van de prestatie-indicatoren zal 29 september
plaatsvinden. Hierover volgt nog een bericht in de nieuwsbrief aan de raad. Na
deze sessie is de motie afgerond. 13-10 De trainer kon achteraf niet aanwezig zijn
29-09, vandaar verschoven naar eind november, waarop deze avond definitief zal
plaatsvinden. 8/11 Ter voorbereiding op de tweede training heeft een bijeenkomst
plaatsgevonden met twee raads-/burgerleden, portefeuillehouder, griffier, trainer
en ambtenaar op 8 november.  Dinsdag 30 november heeft de 2e sessie
plaatsgevonden met de raad en enkele medewerkers. Vervolg voor de organisatie
zal meegenomen worden in de controlvisie, voor afhandeling van de motie is
terugkoppeling naar de raad hoe de organisatie het nu verder ontwikkeld en dat zal
van de hand van de concerncontroller komen, dus wordt nog vervolgd. Streven is
dit jaar geheel afronden.

16-4-2019 Motie over bouwpercelen in buurtschap Reeth BFL H.Regnerus Verzoekt het college om:
1. te onderzoeken, welke behoefte er op dit moment in het buurtschap Reeth wordt gevoeld
ten aanzien van het aantal bouwpercelen dat er zou moeten komen, als de aanleg van de
Railterminal Gelderland doorgaat en aan de hand van de uitkomst van dat onderzoek aan de
raad een plan voor te leggen op welke wijze, die aanwezige behoefte het best kan worden
ingevuld (planologisch en financieel); en
2. waar mogelijk en noodzakelijk, hiervoor medewerking te (ver)zoeken van de Provincie, als
initiatiefnemer voor de Railterminal Gelderland, om het voor te leggen plan mogelijk te
maken;

Q4 2022 Deel 2 is uitgevoerd, deel 1 komt straks samen met de aankoopregeling RTG. Het
antwoord en de aanpak voor twee woningen wordt meegenomen in het
raadsvoorstel voor de zogenaamde aankoopregeling voor de RTG. Dit is besproken
in de politieke avond van 23 juni 2020 en zal nogmaals in een politieke avond
worden besproken.
Het College heeft met de Provincie Gelderland gesproken over de mogelijkheid om
woningen in het buitengebied te compenseren. De Provincie Gelderland kan zich
vinden in de compensatie van de twee woningen en heeft toegezegd positief te
willen meedenken over het eventueel toevoegen van nog
enkele woningen in het gebied. Benadrukt is dat deze ontwikkeling moet passen
binnen het vigerend beleid en de juridisch-planologische kaders die voor dergelijke
ontwikkelingen gelden. Het College hecht er belang aan om met de daadwerkelijke
realisatie van nieuwe woningen te wachten op zekerheid met betrekking tot het
onherroepelijk worden van het Inpassingsplan voor de railterminal. Het College
stelt op dit moment voor om de twee woningen die door de komst van de RTG
verdwijnen te compenseren. In een later stadium wil het College met Leefbaar
Reeth in gesprek treden over de eventuele behoefte aan extra woningen in Reeth.
Op basis hiervan en met oog voor de financiële, planologische en juridische
randvoorwaarden zal het College uw Raad informeren over het vervolgproces.
20/9 De termijn wordt  uitgesteld i.v.m. de beroepsprocedure bij de Raad van
State.

5-10-2021 Motie VVD, BOB, CU Voortgang tarievenbeleid en
kostendekkendheid

BFL R.van Kooten Verzoekt het college om:
1. Samen met de Raad een visie te ontwikkelen hoe we willen toegroeien naar meer
kostendekkendheid van ons tarievenbeleid;
2. Hierin aandacht te besteden aan o.a. het gewenste niveau van kostendekkendheid, het
wel of niet meer gelijk trekken van tarieven en de samenhang met het STA beleid.
3. Te kijken in hoeverre we invulling kunnen geven aan het zorgdragen dat juist ook in de
kleine kernen van onze gemeente accommodaties beschikbaar blijven door
bijvoorbeeld een 1e veld goedkoper te maken dan een 12e veld.
4. Dit voorstel uiterlijk in december 2022 aan de Raad voor te leggen.
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